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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 9 i 
Studenterrådet 2021 
 

Dato 17.11.2021 

Sted Købmagergade 52 

Punkt 1: 
Formalia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Esben 
Ordstyrer: Kevin 
Referent: Mads 
Stemmetællere:  
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er gyldigt  
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er 
beslutningsdygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Mødedeltagelse Til stede var: 
Menige: 
Malthe, filosofi 
Laura, jura 
Cecilia, samfundsfag 
Christian, fysik 
Mathilde, S&I 
Bjørn, Italiensk 
 
HUM: 
 
JUR: 
Nicolai 
Ella 
 
TEO: 
Helga 
 
SAMF: 
Esben, statskundskab 
 
SCIENCE: 
Simone, bioteknologi 
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Andrias, Fysik 
 
SUND: 
 
Andre: 
Caroline, FSV, KUUR 
Olivia, statskunskab, UB 
 
Afbud fra: 

Dagsorden Kl. 17.30-17.35: Formalia 

Kl. 17.35-18.15: Nyt Fra 

Kl. 18.15-18.30: Pause 

Kl. 18.30-19.45: Univalg 

Kl. 19.45-20.00: Mødeevaluering  

Kl. 20.00-20.30: Aftensmad  

Punkt 2:  
Nyt Fra  
 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og 
diverse råd og organer – med øget fokus på regionalisering. 
FU: 

- Der er kickoff til univalget i morgen kl. 17 herinde på Købmagergade 52 
- Vores ungdomsalliances arbejde i forbindelse med Kommunalvalget endte i går.  
- Vi har fået de fakultetsspecifikke tal for nedskæringerne i forbindelse med 

regionalisering. De har til i overmorgen til at melde deres planer tilbage til 
rektoratet. Snakken om lukning kontra udflytning fortsætter blandt andet på 
husdyrvidenskab. 

- Der var årsfest i fredags, hvor flere af os deltog. Til selve årsfesten var der aktion fra 
en gruppe studerende.  

- Vi har deltaget i en debat omkring demokratisk lederskab og erhvervsdrivelse 
- Vi var medarrangør og deltog selv i Folkets Klimamarch 
- Der har været politikkonference her i weekenden, hvor der er blevet vedtaget ny 

SU-politik, valgt nyt FU, nye menige og vedtaget en ny arbejdsplan 
JUR: 

- Vi er stadig pressede på kræfter, så det bliver meget presset med univalget 
SUND: 

- Der er fuld fokus på regionalisering. Det er en meget lukket proces hvilket er 
problematisk 

- Vi er ved at blive klar til univalg. Det bliver en meget lokal valgkamp fra de 
forskellige fagråd 

SAMF: 
- Vi har en central styret valgkamp på CSS. Cecilia er ansvarlig 
- Der bliver skåret ca. 20 pladser på hvert studie i forbindelse med nedskæringerne. 

Der kom ca. 50 studerende til stormøde om emnet i mandags 
- 230 studerende fra psykologi deltog i pensumkritisk stormøde, hvor man har 

fremsat 11 krav. De truer med blokade 
-  

SCIENCE: 
- Vi har haft generalforsamling, hvor der er blevet valgt nyt formandskab 
- Der er blevet ryddet op i vores lokaler og ordnet andre praktiske opgaver 
- Der er snart dialogforum, hvor der vil være fokus på regionalisering. Regionalisering 

fylder generelt meget 
- Univalgskamp er ved at blive gjort klar 

TEO: 
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- Der er fokus på dimensioneringen af pladser 
- Nyt forpersonskab er valgt  
- Generelt mandefald 

KUUR: 
- Rammekontrakten fylder stadig 
- Tidligere har vi haft vores egne interne studiemiljøundersøgelser, men statens har 

overtaget. Dette skal følges tæt 
- Vi har brug for at have nogle virkelig dygtige repræsentanter i studiemiljørådene, da 

der fremadrettet skal træffes store beslutninger i dem. 
UB:  

- Været på 2 dagsseminar, hvor vi har fået lært de andre at kende 
- Vi har haft en drøftelse af uddannelseskvalitet, der var blandt andet fokus på 

forskningsintegration. Lauta var ude for at holde et foredrag 
- Nicole Schmidt var ude for at snakke i forbindelse med kursusevalueringer. Dette 

gøres ikke på samme måde på tværs af KU 
- Bestyrelsen har bedt om solidarisk hæftning i forbindelse med nedskæringerne 
- Niels Bohr bygningen bliver tidligst klar sommeren 2022. Det fylder rigtig meget i 

bestyrelsen, da det er en bombe under KU’s økonomi 
 

Svar på spørgsmål: 
- Vi er i kontakt med de vrede studerende på CBS, hvor vi forsøger at organisere dem 

til en meningsfuld kamp i stedet for at de blokerer deres egen institut. 
- Det er officielt at Niels Bohr bygningen er forsinket 
- Sciences dekan mener regionaliseringsnedskæringerne har været oppe i Akademisk 

Råd. De studerende er uenige i den vurdering. 
- På SUND er man blevet hørt, dog var inddragelsen ikke reel 

Punkt 3:  
Univalg 

Der blev drøftet mange spændende perspektiver og tanker om univalg, og skabt gejst 
internt univalget. 

Punkt 4:  
Mødeevaluering 

Eventuelt 
 

- Det konstituerende bestyrelsesmøde er lige om lidt. Der er julefrokost, hvor masser 
af gode venner kigger forbi som aktivister. Man kan stille op til alle vores poster ude 
omkring. 

 


